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Datum/tijd: 7 maart 2023 (aanvang 20.00 uur) 

Locatie: Clubhuis TV Meerburg  

 

1. Opening en mededelingen  

De voorzitter opent de vergadering met een welkom aan een ieder en belooft dat een volgende 

keer de aanvangstijd duidelijk zal worden aangekondigd. 

Bij opening van de vergadering zijn er volgens de lijst 24 personen aanwezig en 21 afzeggingen 

ontvangen. 

 

2. Notulen van de Algemene Ledenraadsvergadering van 2022  

Er zijn geen notulen van deze ALV. Alle agendapunten van de vorige ALV zijn besproken. Er waren 

geen blokkerende opmerkingen.  

 

3. Ingekomen stukken  

 

4. Bestuurssamenstelling 2022 

Het bestuur bestond het afgelopen jaar uit vier leden:  

Corine Teleng - van Dijk - Voorzitter  

Paul van den Berg - Penningmeester  

Joop Palotz - Secretaris  

Richard Hilhorst - Algemeen bestuurslid  

 

5. Financiële verantwoording 2021 

Dit punt wordt alleen behandeld indien hier nog opmerkingen/vragen zijn ontvangen n.a.v. de 

vorig jaar verzonden notulen.   

Nadat de begroting was opgesteld, kwam het bericht dat het ledenaantal is gedaald. De begroting 
voor 2023 is vastgesteld op een hoger aantal. Als er geen nieuwe leden bij komen, is het voorstel 
om de contributie op jaarbasis te verhogen met 10 euro voor senioren en 5 euro voor jeugdleden. 
Dit is nodig voor de opbouw van een financiële buffer voor een nieuw clubhuis in de toekomst. 
Patrick Went: krijgt op zijn verzoek een toelichting op de afwaardering van de vaste activa.  

Door de vele investeringen van afgelopen jaren is er sprake van meer afschrijvingen. 

Ook wordt het bedrag voor toernooien op de Winst en verliesrekening toegelicht. 

 

6. Financiële verantwoording 2022 

Albert Bosman: Verhuur BSO aan SKV kinderopvang is voor 6000 euro bij overige opbrengsten 

ondergebracht. De BSO betaalt de helft van de schoonmaakkosten. Door de nieuwe techniek is 

het clubgebouw al constant warm, dus hoeft niet extra verwarmd te worden. Contract voor twee 

jaar afgesloten. 

Seniorentennis kunnen nu geen gebruik maken van kantine. Over een jaar wordt bekeken of de 

seniorentennis naar de ochtend kan. Communicatie met BSO gaat in goed overleg en wordt 

gezien als een mooi initiatief. 
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• Bevindingen Kascommissie (controle van de financiële verantwoording en administratie, 

advies uitbrengen aan de ALV op het gebied van de vaststelling van de balans en de 

exploitatierekening). Peter Versteegen heeft samen met Albert Bosman en Willy van der 

Hulst de kas gecontroleerd. Zag er prima verzorgd uit wat Paul allemaal geadministreerd 

heeft. Het voorstel om decharge te verleen wordt aangenomen. Met dank aan de 

kascommissie. 

 

7. Begroting 2023 

De contributies voor het komende seizoen worden vastgesteld op: 

 • senioren (geboren in 2005 en eerder) € 230,00 (incl.€ 60,- voor 2 bardiensten) • junioren 

(geboren in 2006 en later) € 85,00  

• tweede en volgende junior in hetzelfde gezin € 75,00  

• bedrijfslidmaatschap € 285,00 (incl. € 60,- voor 2 bardiensten)  

Officieel mag de vereniging de contributie verhogen vanwege ledenverlies.  

Op de vaststelling van de contributie komt geen bezwaar. 

 

8. Ledenadministratie 

Verslagperiode: 1 december 2021 t/m 30 november 2022  

De ledenadministrateur is naast de ledenadministratie verantwoordelijk voor:  

• Beheer KNLTB Club  

• Factureren contributies, bargelden, bijdragen voor introducés en dergelijke  

• Beheer afhangbord Ledenaantallen  

De ontwikkeling van de ledenaantallen in de verslagperiode is als volgt:  

 

 1-12-2021 30-11-2022 1-4-2023 
(verwachting) 

Senioren 239 255 216 

Jeugd 30 26 19 

Ereleden 5 5 5 

Winterleden senior 60 36 21 

Winterleden jeugd 0 1 1 

Totaal 334 323 268 

 

 

Het ledental neemt behoorlijk af. Voor een deel komt dit doordat in Hoogmade winterbanen 

aangelegd gaan worden. Dat scheelt behoorlijk in de winterleden. Daarnaast lijkt een deel van de 

leden die tijdens Corona lid zijn geworden, nu weer op te zeggen.  

Facturatie van contributies, bargelden e.d. loopt via ClubCollect. Dit systeem maakt het opmaken, 

versturen en innen facturen vrij eenvoudig. In de verslagperiode zijn in totaal 449 facturen met 

een totaal bedrag van € 58.878,24 verzonden.  

Beheer afhangbord Met name als gevolg van Corona maatregelen moesten de instellingen 

meerdere malen worden aangepast. Daarnaast gaat het om reserveren van banen voor lessen, 
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competitie e.d.  Jos heeft aangegeven te stoppen als ledenadministrateur en draagt zijn 

activiteiten over aan Kirsten Groen. Het bestuur bedankt Jos de Wekker alvast voor alle inzet. 

Patrick meldt dat 262 de som is van de optelling i.p.v. 268. 

Richard vult hierop aan dat er ook niet spelende leden zijn en dat dat mogelijk het verschil kan 

verklaren. 

Bionda heeft contact met de Bernarduschool over schooltennis gehad. Er is nu een 

jeugdcommissie. Hopelijk lukt het om de jeugd te behouden.  

 

9. Ledenwerfcommissie / Activiteitencommissie 

2022: De spirit van de 'heropening' motiveert de commissie in het maken van plannen, met de 

enthousiaste medewerking van Bionda en ook van andere vrijwilligers. Het vorig jaar 

aangekondigde voornemen om met de barcommissie te kijken of er gezamenlijk activiteiten 

kunnen doen, heeft geresulteerd in een activiteitencommissie, waarin zowel leden van de 

barcommissie als ledenwervingscommissie zitting hebben. Het voornemen is om iedere maand 

een activiteit te organiseren. Een overzicht van wat er het afgelopen jaar is georganiseerd:   

maart Open Dag  - april Feestelijke kick-off tennisseizoen -  april Start rackettrekken -  start 

Zomerchallenge - juli Ladies evening (afgelast i.v.m. te weinig aanmeldingen) - september 

Mannenavond - november Tennis met een Kennis (afgelast i.v.m. slechte weersomstandigheden) -  

januari 2023 Nieuwjaarsontbijt en tennisclinic. 

2023: Dorpers Dijkers (door Karin georganiseerd, afgelast i.v.m. vorst) - februari  Snerttoernooi en 

après-ski. De Open Dag 2023 staat voor 19 maart gepland. Leuk als er ook leden die dag 

langskomen om te laten zien dat TV Meerburg een gezellige vereniging is. Daarnaast is het 

voornemen om (weer) een activiteitenkalender te publiceren. 

De activiteitencommissie bestaat uit Bob, Merlijn, Bernadet, Margrit en Marga. 

Bionda stelt voor om vanwege de band die er is met Hoogmade om een toernooi met Hoogmade 

te doen? Dit voorstel wordt meegenomen.  

Bionda meldt dat de KNLTB een meet en play tool heeft om te helpen in communicatie. Op de 

vraag of er behoefte is aan een feest of zoiets dergelijks, volgt een discussie waaruit blijkt dat een 

event gekoppeld aan een tennisactiviteit de voorkeur heeft.  

 

10.  Sponsoring 

Kadootje voor de vertrekkende sponsor commissieleden René, Dick en Liesbeth. Leden van de 

club van 25 en club van 100 krijgen een uitnodiging voor de Open Dag om dan een presentje op te 

halen, dat gesponsord is door Heineken. Er zal teruggekoppeld worden wat met het geld wordt 

gedaan. We gaan de belofte inhalen om voor deze leden iets bijzonders te doen. 

Externe sponsoring: Doeken zijn nu groen en kan ook blauw, blijven groen. Lege doeken worden 

vervangen door welkom bij TV Meerburg. De commissie bestaat nu uit Merlijn en Sid.  Wie wil 

daarbij?  
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11. Laddercommissie 

Anette geeft een korte toelichting. Alhoewel het ladderen vrij populair is, zijn  het dezelfde 

mensen die initiatief nemen. Als je geblesseerd ben, dan behoor je hiervoor af te melden. De 

vraag wordt gesteld of geld hiervoor vragen zal de discipline zal bevorderen. Voorlopig wordt dat 

nog niet gedaan. 

 

12. Tennisschool 

Het is alweer het derde seizoen van Bionda bij onze vereniging. Per 1 april neemt Bionda officieel 

het stokje over van de tennisschool. Daar heeft ze veel zin in.  Er zal niet veel veranderen. 

Commissies ondersteunen en adviseren zal blijven. Er zijn nu 3 jeugdteams op zondag. Biondas 

stimuleert nieuwe leden om ladder te gaan doen. Vanaf 1 april starten de zomerlessen weer. 

 

13.  De TTC 

De TTC is binnen Meerburg verantwoordelijk voor de diverse competities, georganiseerd door de 

bond, waaraan wij deelnemen. In eerste instantie voor jeugd als senioren. In de loop van het 

verslagjaar alleen nog voor senioren. Het gaat om een vrij breed takenpakket, variërend van 

uitnodigen leden, teams samenstellen, het aanschaffen van wedstrijdballen enz. Op 1 december 

2021 bestond de TTC uit Sabine Bartholomeus Pannen (jeugd), Martien Deijsselberg en Jos de 

Wekker (beiden senioren). In de loop van het seizoen heeft Sabine de TTC verlaten. De jeugd 

heeft daarna een eigen commissie die de competitie en ook andere zaken regelt. Senioren 

Meerburg heeft deelgenomen aan de volgende competities voor senioren: 

 • De wintercompetitie 2021-2022 is met 2 teams van Meerburg gestart in de verslagperiode. 

Helaas is deze competitie niet afgemaakt wegen Corona maatregelen.  

• De voorjaarscompetitie 2022 met 10 teams. In totaal zijn 3 teams 1e geworden, namelijk: 

 o Meerburg 1; Vrijdagavond heren dubbel  

 o Meerburg 1; Zaterdag heren  

 o Meerburg 1; Zondag dames  

• De wintercompetitie 2022-2023 is met 4 teams gestart.  

De TTC Martien Deijsselberg (senioren) Jos de Wekker (senioren)  

 

Binnengekomen stuk:  

 

14. Jeugdcommissie 

Sabine Bartholomeus heeft meerdere taken op zich genomen, waaronder het organiseren van de 

jeugdcompetitie Daarna hebben Chantal van Remoortere, Joyce van der Heijden, Daantje Derks, 

Bionda van Overloop en Mandy Over dit in 2022 overgenomen. Dank voor al het werk, Sabine. 

Vorig voorjaar was er 1 rood competitie team (kinderen met de leeftijd t/m 8 jaar) en waren er 2 

oranje teams (leeftijd tussen de 8 en 10 jaar). Dit jaar starten er 2 oranje teams en 1 groen team 

(leeftijd 10 t/m 12 jaar). Mede dankzij het enthousiasme van trainster Bionda spelen er zoveel 

jeugdleden competitie. Eind augustus vond sinds lange tijd weer een kind-ouder toernooitje 

plaats. Kinderen speelden samen met de volwassenen korte partijtjes. Alle kinderen kregen een 

medaille en er waren ook winnaars. Het was zeer geslaagd. Binnenkort, 15 februari, gaan er 10 
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kinderen en 3 begeleiders naar de Kidsday van het ABNAMRO toernooi. Op de planning staat nog 

een Pup quiz/club quiz, de Opendag op Meerburg met het pannenkoeken toernooi voor de jeugd, 

de competitie en de clubkampioenschappen. Bovendien spelen de kinderen ook wedstrijdjes voor 

de 'ladder’. Dat is te zien op het grote bord in het clubhuis. Er wordt een hoop gedaan. 

 

15. Barcommissie 

Vanuit de barcommissie is er regelmatig contact met onze leverancier Heineken. We proberen te 

kijken waar we elkaar kunnen helpen en versterken. Op een sportclub is er behoefte aan laag 

alcoholisch bier en zo hebben we afgelopen jaar Affligem 0.0 in het assortiment opgenomen. Hier 

komt nu ook Skuumkoppe 0.0 bij. We krijgen een nieuwe bierkaart om dit onder de aandacht te 

brengen. Verder zijn we in gesprek om te kijken of we de tap weer in gebruik kunnen nemen en 

dan 2 kranen. Hierbij zijn geen investeringen vanuit ons noodzakelijk, mochten wij hier mee door 

gaan dan zal Heineken dit voor ons realiseren. Daarbij wil Heineken sponsoren door middel van 

een winddoek. Mocht er vanuit de leden nog artikelen missen bij de bar, laat dit dan weten zodat 

wij kunnen kijken of we dit in het assortiment kunnen opnemen. We horen graag wie er allemaal 

een sleutel heeft van het clubgebouw. Er komen binnenkort andere sloten en er zijn veel cilinders 

waarbij dezelfde sleutel gebruikt kan worden. Vanuit de barcommissie doen wij een voorstel om 

de voor-, kantine-, terrasdeur, dubbelhek en container nummer 2 te voorzien van deze cilinder, 

zodat we daar maar 1 sleutel bij nodig hebben Het (hoofd)hek kunnen we niet vervangen, omdat 

deze sleutel ook bij de gemeente is en deze willen we niet de gelegenheid geven om in het 

clubhuis te komen Statiegeld op blik per 1 april 2023 is € 0,15 cent, dit zal in de prijs door-

berekend worden. 

Over een eventueel nieuw tapstysteem waarbij bier langer houdbaar is, is nog geen besluit 

genomen. Toegangsdeur slot zal veranderen omdat de pasjes afgeschaft gaan worden.  

 

16. Open Toernooi Commissie en Bitterballen toernooicommissie 

Na twee jaar Corona was het spannend of het toernooi in september weer door kon gaan. Duurde 

lang. Uiteindelijk was er een aanvaardbaar aantal deelnemers van 30 verschillende verenigingen 

op ons toernooi. 

Dat geeft hoop op meer deelnemers dan afgelopen jaar. Minder deelnemers betekent wel dat je 

meer kan spelen. Voor de 16e keer wordt dit georganiseerd. Patrick is de toernooicommissie. Dit 

jaar wordt vast weer een fantastisch toernooi. 

 

17. ICT & Techniek 

Voorstel om een tweede (relax)bank aan te schaffen wordt aangenomen. 

Oefenhok is glad en moet veiliger.  

TV Meerburg doet mee met de challenge van meest duurzame club van NL.  

Philips buitenlampen worden aangeschaft ter vervanging van de huidige buitenverlichting. 

Ideeën voor verbetering zijn welkom.  

Vraag van Patrick naar gesprek met de  gemeente over vervanging clubhuis. Over 10 jaar wordt 

hiernaar gekeken. Zou eerst in combinatie met de nieuwe school gaan en dat is nu apart. We 

hebben ook  geïnformeerd naar padel ruimte. Idee om de burgemeester hier uit te nodigen om 

mogelijkheden padelruimte te bespreken. Een suggestie wordt genoemd om op het Heineken 



 
VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 
TV MEERBURG 

 

 
 

6 
 

terrein padel te doen. Richard stelt voor om dit breder te uit te denken met meerdere partijen en 

dan bekijken wat de mogelijkheden zijn. 

 

18. Bestuurssamenstelling 2023-2024 

Voorzitter:  Richard Hilhorst heeft zich kandidaat gesteld als voorzitter.  

Secretaris. Sid Houtman heeft zich kandidaat gesteld als secretaris.  

Penningmeester: Paul van den Berg heeft zich kandidaat als penningmeester (zijn termijn van 2 

maal vier jaar Penningmeesterschap loopt af op 24 februari 2024).  

Algemeen bestuurslid:  Er wordt gezocht naar kandidaten die deze rol willen vervullen.  

Vanuit verschillende kanten wordt de positieve sfeer benoemd. Door Corona heeft de verbouwing 

plaats kunnen vinden. Dit bestuur is aangetreden in een tijd dat het bestaansrecht van de 

vereniging bijna ter discussie stond. Met elkaar is bijzonder goed werk gedaan. 

 

19. Rondvraag en sluiting 

• Corine en Willy doen de kascommissie voor komend jaar. 

• Joop meldt dat hij nog een jaar doorgaat als algemeen bestuurslid. 

• Jan van Rijn vraagt of er vier banen voor senioren op donderdagmiddag van 13.00-14.00 uur 

ter beschikking kunnen worden gesteld. Hier is geen bezwaar tegen. 

De vergadering sluit om 21.52 uur. 

 


